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ZAPISNIK 

s 37. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 30. travnja 2024. godine, s početkom u 13:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Matko Kovačević, Stefanie Milka Čihoratić 

(od 4. točke d.r), Antonela Hropić 

ODSUTNI ČLANOVI VIJEĆA: Tea Škratulja 

OSTALI PRISUTNI: Tarita Mašković 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da postoji kvorum i da Upravno vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložila nadopunjeni dnevni red kako slijedi: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 36. sjednice Upravnog vijeća 

2. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto 

asistent/pomoćnik za njegu 

3. Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2023. 

godinu 

4. Plan upisa djece u Dječji vrtić Biser Lastova za pedagošku godinu 2024/2025 

5. Razno 

 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 36. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Zapisnik s 36. 

sjednice Upravnog vijeća. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 36. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa tri glasa „za“) usvaja. 

 

AD 2. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO ASISTENT/POMOĆNIK ZA NJEGU 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je na natječaj pristigla jedna uredna i potpuna 

prijava, od Tee Škratulja te se prima u radni odnos do 31. kolovoza 2024. godine. 

Predsjednica je stavila na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa 

za radno mjesto asistent/pomoćnik za njegu. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto 

asistent/pomoćnik za njegu 

(u prilogu) 

 

 

AD 3. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU FINANCIJSKOG PLANA DJEČJEG 

VRTIĆA BISER LASTOVA ZA 2023. GODINU 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je ovaj dokument trebao na Upravnom vijeću već biti 

usvojen, a odnosi se na izvršenje financijskog plana Vrtića za cijelu prošlu godinu, te otvara 

raspravu.   

Ravnateljica Tarita Mašković navodi kako je upoznata već sa dokumentom iako tablicu koju 

je dobila sa materijalima nije mogla otvoriti. Predsjednica Antonia Frlan obrazlaže kako je 

dokument generiran iz financijskog programa direktno pa možda zbog toga se ne može 

otvoriti na svakom računalu.  

S obzirom da nije bilo pitanja Predsjednica je stavila na glasovanje Godišnji izvještaj o 

izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2023. godinu. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Odluka o usvajanju financijskih izvještaja za razdoblje od 1. siječnja 2023. godine do 31. 

prosinca 2023. godine 

(u prilogu) 

 

AD 4.PLAN UPISA DJECE U DJEČJI VRTIĆ BISER LASTOVA ZA PEDAGOŠKU 

GODINU 2024/2025 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako smo u ožujku bili objavili Poziv za iskaz interesa za 

upis djece u sljedeću pedagošku godinu a Upisi bi se trebali po Pravilniku o upisu raspisati u 

svibnju.  

Ravnateljica Tarita Mašković navodi kako se na Poziv za iskaz interesa javilo 6 roditelja, od 

kojih jedno dijete puni godinu dana tek u prosincu. Slaže se sa Planom upisa ali bi izmijenila 

dio koji se odnosi na liječničke potvrde (članak 5.) u kojem stoji da se liječnička potvrda 

može donijeti do 30. rujna. S obzirom da su djeca već tada upisana u vrtić, ne mogu se izbaciti 

ako roditelj ne donese potvrdu jer je Ugovor već potpisan. Taj dio bi trebalo možda drugačije 

urediti, tražiti potvrde do 31. kolovoza ili napraviti aneks ugovora ako se ne donese na 

vrijeme… 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako bio onda bilo najbolje da se potvrde moraju priložiti 

odmah sa ostalom dokumentacijom pri upisu.  

Antonela Hropić, odgojiteljica, navodi kako možda roditelji neće imati dovoljno vremena za 

obavit sistematski pregled do kraja upisnog roka.. 

Matko Kovačević, član, navodi kako bi onda bilo najbolje da se stavi rok do 31. kolovoza, 

prije početka pedagoške godine i potpisivanja Ugovora.  

Tarita Mašković, ravnateljica, navodi kako je najveći problem pitanje procijepljenosti te je 

zato potvrda bitna. 
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Antonia Frlan, predsjednica, navodi kako bi onda trebala postojati uputa kako ta potvrda treba 

izgledati.  

Tarita Mašković, ravnateljica, navodi da špranca potvrde već postoji.. 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je onda treba staviti na web stranicu Vrtića i naglasiti 

roditeljima da se preuzme ta Potvrda koju pedijatar ili doktor opće prakse onda treba popuniti.  

Ravnateljica Tatira Mašković navodi kako se na Potvrdama nalazi i Plan cijepljenja te da se u 

Vrtić neće primati djeca koja nisu cijepljena osim ako im ne piše u napomeni da nisu 

cijepljena zbog kontraindikacija ili da se navede datum kada se će dijete biti cijepljeno.   

Nakon kratke rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Plan upisa djece u 

pedagošku godinu 2024/2025 sa izmjenom u članku 5. gdje će pisati da se traži Potvrda o 

izvršenom sistematskom zdravstvenom pregledu djeteta najkasnije do 31. kolovoza 2024. 

godine (preuzeta sa web stranice Vrtića).  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Plan upisa djece u Dječji vrtić Biser Lastova za pedagošku godinu  2024/2025 

(u prilogu) 

 

 

AD.5 RAZNO 

 

Ravnateljica Tarita Mašković navodi kako je trenutno najveći problem u Vrtiću predstojeći 

Upisi i činjenica da imamo preveliki broj djece za naše uvjete, odnosno preveliki broj djece 

različite dobi.    

Ako se svo petero predškolaca upiše u školu, u Školjkicama ostaje 18 djece (8 novih 

predškolaca ). Imamo 2 djece sa teškoćama.  U skupini Ribice sa novo upisanom djecom bi 

imali 17 djece. Problem je sa jasličkom djecom do tri godine starosti, njih je 5, ne možemo ih 

pridružiti ostaloj djeci u skupini Ribice.  

Predsjednica Antonia Frlan je pitala ravnateljicu koliko će djece biti u Vrtićkoj skupini u 

novoj pedagoškoj godini na što ona odgovara da će ih biti 30 ( s time da se u taj broj nisu 

računale odgode, tj. ukoliko se neko dijete od sadašnjih predškolaca ne upiše u školu). 

Također se konstatiralo da će u jaslicama ostati 5, a 12 djece je u među skupini ( po dobi ). 

Ravnateljica Mašković navodi kako bi možda trebalo razmišljati da se ovo 5 djece jasličke 

dobi prebaci u prostoriju gdje je trenutno skupina Školjkice i da o njima brine medicinska 

sestra od 8-14.30….Raspravljalo se o mogućim kombinacijama dolazaka/odlazaka te je 

Predsjednica Antonia Frlan zaključila kako je najbolje da ravnateljica sa svojim djelatnicama 

napravi prijedlog. 

Ravnateljica navodi da prijedloge već imaju ali da će trebati sanirati vlagu u WC-u te da će im 

faliti namještaja. Falit će i 2 odgojitelja. Veliki problem je što uvjeti u Vrtiću nisu 

zadovoljavajući.  

Odgojiteljica Antonela Hropić navodi kako se treba dovesti voda u prostoriju gdje bi se 

preselila manja djeca iz jaslica zbog presvlačenja (higijene i zdravlja) a predsjednica Antonia 

Frlan na to odgovara da će se učiniti sve što se može ali da neke stravi treba sagledati kroz 

realne mogućnosti.  

Kroz točku razno se također otvorila tema sigurnosti prilaza Vrtiću s obzirom da se nalazi uz 

cestu te parking ispred zgrade. Predsjednica Antonia Frlan je naglasila da je trenutno u izradi 

Prometni elaborat pa da će se kad bude gotov moći eventualno postaviti znakovi ili ležeći 

policajci.  

Ravnateljica Tarita Mašković također navodi kako je do nje došla informacija da u Splitu 

postoji Udruga koja pruža pomoć Vrtićima koji nemaju svoj stručni tim. Nazvala ih je i 
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doznala kako naplaćuju 600 eura po osobi koja dolazi (budu 3 osobe u timu što iznosi 1800 

eura ukupno za tri osobe koje bi došle 1 put mjesečno plus trošak smještaja i prijevoza). 

Ravnateljica Mašković navodi kako je dobila od Agencije za odgoj i obrazovanje odgovor na 

dopis koji je slala vezano uz mobilni stručni tim te da su joj odgovorili kako nije u njihovoj 

nadležnosti da vrtiću traži i osigura stručnog suradnika. S obzirom da nije ni tražila stručnog 

suradnika već njihov mobilni tim, tražit će ponovo očitovanje Agencije. 

    

 

Predsjednica je zaključila sjednicu u 13.50 sati. 

 

             

Zapisnik napisala                                                                 Predsjednica Upravnog vijeća 

 

  Iva Frlan, v.r                                                                                   Antonia Frlan, v.r 

 

 

KLASA: 601-02/24-01/04 

URBROJ: 2145-05-02-24-2 

U Lastovu, 02. svibnja 2024. godine  

 

Prilog: 

 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto 

asistent/pomoćnik za njegu 

- Odluka o usvajanju financijskih izvještaja za razdoblje od 1. siječnja 2023. godine do 

31. prosinca 2023. godine 

- Plan upisa djece u Dječji vrtić Biser Lastova za pedagošku godinu 2024/2025  

 


